
 
 

Protokół Nr VI/50/20 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 1 grudnia 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:55 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

2. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

3. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

5. Anna Kurzawa – w/z Skarbnik Powiatu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Nieobecni: 

7. Hanna Iwaniuk – Starosta  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 listopada 2020 r. 

4. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie wyrażenia 

opinii przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi decyzji o zezwoleniu 

na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa drogi 



 
 

wojewódzkiej nr 473 na odcinku Przatów-Łask- Etap I od km 66+400 do km 

68+300”. 

5. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 

2021 roku okresu obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.-

SP.72.20 

6. Uchwały budżetowe. 

7. Sprawy różne.  

8. Wnioski Członków Zarządu.  

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik wniósł o dodanie w punkcie 6 Wniosek Wydziału 

Spraw Społecznych i Wspieranie Przedsiębiorczości o wyrażenie zgody przez 

Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego na dofinansowanie kosztów wynikających ze 

zwiększenia liczby uczestników  Warsztatu Terapii Zajęciowej w 2020r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad wraz z zaproponowaną 

zmianą w poniższej kolejności: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 listopada 2020 r. 

4. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie wyrażenia 

opinii przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi decyzji o zezwoleniu 

na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 473 na odcinku Przatów-Łask- Etap I od km 66+400 do km 

68+300”. 



 
 

5. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 

2021 roku okresu obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.-

SP.72.20 

6. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspieranie Przedsiębiorczości 

o wyrażenie zgody przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego na dofinansowanie 

kosztów wynikających ze zwiększenia liczby uczestników  Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w 2020r.-SP.71.20 

7. Uchwały budżetowe. 

8. Sprawy różne.  

9. Wnioski Członków Zarządu.  

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 listopada 2020 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4  

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli w sprawie wyrażenia opinii 

przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 473 na 

odcinku Przatów-Łask- Etap I od km 66+400 do km 68+300”. 

 

Opinia prawna(e-mailem): 

„Nie mam uwag” 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/244/20 w wyrażenia opinii przez 

Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 473 na odcinku 

Przatów-Łask- Etap I od km 66+400 do km 68+300”. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2021 roku okresu 

obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.-SP.72.20 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk 

 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt Uchwały Rady powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie przedłużenia do końca 2021 roku okresu 

obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.  , a następnie skierował na 

stosowne komisje i sesję. 

 

 

 



 
 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspieranie Przedsiębiorczości o wyrażenie 

zgody przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego na dofinansowanie kosztów 

wynikających ze zwiększenia liczby uczestników  Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w 2020r. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Powyższe wiąże się z potrzebą zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych 

w zakresie dotacji na funkcjonowanie WTZ działającego przy stowarzyszeniu 

„Tkalnia” w 2021r.” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

Punkt 7 

Uchwały budżetowe 

 

w/z Skarbnika Powiatu Pani Anna Kurzawa przedstawiła projekty uchwał Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/245/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego               

z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/246/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 8 

Sprawy różne. 

 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Pani Karolina Jonczyk przedstawiła 

Zarządowi  prośbę o wsparcie Orkiestry Świątecznej pomocy, sztabu Pana Piotra 

Warchlewskiego poprzez zakup w 50% fajerwerków czyli światełka do nieba oraz 

sztabu ZHP, który organizuje co roku koncerty.  

Zostały przeprowadzone rozmowy o połączeniu tych dwóch sztabów jednak jest to 

niemożliwe organizacyjnie. Pan Piotr Warchlewski i jego sztab skupia się na 

atrakcjach dla dzieci i całych rodzin natomiast sztab ZHP skupia się na młodzieży 

i osobach starszych. 

Sztab Pana Piotra Warchlewskiego prosi o wsparcie w kwocie ok. 1000zł, natomiast 

sztab ZHP nie jest w stanie na ten moment określić kwoty ze względu na to, że 

zespół który ma wystąpić zgodził się wystąpić za darmo. Prosi tylko o zwrot kosztów 

organizacyjnych, które będą pokryte z budżetu wydziału. 



 
 

 

Zarząd Powiatu poprosił, aby sztab ZHP określił wysokość kwoty jaką potrzebuje 

oraz podjął decyzję o wróceniu do tej sprawy na Zarządzie za 2 tygodnie. 

 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Pani Karolina Jonczyk przedstawiła 

prośbę Klubu Strzeleckiego „Sokół” dotyczącą wsparcia finansowego poprzez pomoc 

w zakupie materiałów niezbędnych do dalszego funkcjonowania klubu i umożliwienia 

młodzieży zajęć i szkoleń m.in. śrut, tarcze do karabinów pneumatycznych. Kwota 

wsparcia wynosi ok. 2000zł. Zaproponowała zawarcie umowy promocyjnej lub 

zakupienie potrzebnych materiałów oraz przekazać je Klubowi. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Wyrażenie zgody na udzielenie wsparcia Klubu Strzeleckiemu Sokół w kwocie do 

2000zł w formie zakupu niezbędnych materiałów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wsparcie finansowe. 

 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Pani Karolina Jonczyk przestawiła 

propozycję postawienia dwóch koszy służących jako zbiorniki na nakrętki. Istotne 

będzie zebranie informacji odnośnie kosztów dotyczących postawienia takich koszy 

oraz o odbiorcach, czyli czy w powiecie zduńskowolskim są rodziny potrzebujące, 

które zbierają nakrętki z przeznaczeniem oddania do firm, które będą w stanie 

przekazać swoje finanse na zakup sprzętu rehabilitacyjnego lub rehabilitacje. Kosze 

byłyby postawione w dwóch miejscach należących do terenu powiatu 

zduńskowolskiego. Jedną z propozycji jest postawienie kosza przed budynkiem, 

w którym mieści się Wydział Promocji, Kultury i Sportu na ul. Getta Żydowskiego. 

Zaproponowała, aby akcja była całoroczna na przyszły rok. Koszt 2 koszy wynosi ok. 

5000zł, Wydział Merytoryczny posiada takie środki w swoim budżecie. 

 



 
 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poruszył kwestię kosza w kształcie serca, który miał 

stanąć przed budynkiem Starostwa.  

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Szubert poinformowała, iż kosz, który zleciła Pani 

Starosta Hanna Iwaniuk Wydziałowi Organizacyjnemu i Zarządzaniu Kryzysowemu 

postawiony zostanie do 7 grudnia br. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę. 

 

Punkt 9 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


